
 

 

 

 

 

 

Commissie 2 ‘Tienen werkt’:  

lokale economie en interne organisatie 

 

verslag van 25-02-2019 

verslaggever Lucia Dewolfs 

voorzitter Lucia Dewolfs 

agenda agendapunten terzake van GR dd 28022019 

aanwezig Eddy Poffé, Gijsbrecht Huts, Lucia Dewolfs, David Geladé, Daniel Vanluyten, Jan Debroeck, Karin 

Struyf, Peter Loosen, Liesbeth Vanderloock, Bart Maes, Werner Thomas, Christophe Hendrickx, Joël 

Dereze 

 

 

Het verslag van de vorige vergadering wordt wel/niet goedgekeurd 

Gezien dit de eerste commissievergadering was na de installatie van de GR dd. 07/01/2019 is er geen 

goed te keuren verslag. 

Stemming commissievoorzitter 

Lucia Dewolfs wordt met eenparigheid van stemmen gekozen tot commissievoorzitter. 

Agendapunt: rechtspositieregeling en organogram (zowel voor stad als OCMW) 

• Toelichting: 

Deze punten hebben betrekking op de inkanteling van stad en OCMW. 

Praktische gevolgen hiervan: er zal een collectieve sluiting zijn (tss kerst- en nieuwjaar)  

van de dienst BS, met een gegarandeerde minimale dienstverlening. 

Hierover zal een persbericht opgesteld worden. 

Bib en zwembad zijn open op de gebruikelijke uren. 

Strooidienst staat ter beschikking. 

Het vernieuwing/aanpassing van het arbeidsreglement valt onder de bevoegdheid van het schepencollege 

en kan pas nadat er ook overleg met de vakbonden werd gepleegd. 

Dit komt dus pas later aan bod. 

Basis is de codex die van toepassing is op de Vlaamse ambtenaren. 

Er zal gewerkt worden met glij- en stamtijden voor het personeel, met als doel een beter dienstverlening 

voor de inwoners van de stad. 

Er zullen geen evaluaties meer gebeuren, maar wel feedbackcycli. 

Mandaat-niveaus zullen uitdovend zijn, voor de ambtenaren die niet beschikken over de scholingsgraad 

die voorzien is bij een mandaat en bij de nieuwe aanwervingen zal het noodzakelijke opleidingsniveau dat 

een selectiecriterium zijn. 

Agendapunt: digitalisering 

• Vragen:  

GR-lid David Geladé: komt er eenzelfde digitale werking voor OCMW-raad en GR:  

antwoord: ja (maar was nu nog niet klaar – we zitten in een overgangsfase) 

GR-lid Chr. Hendrickx: voor het gebruiksgemak van de bijgevoegde documenten en pdf’s is het handig dat 

de pagina’s en § vermeld zouden worden. 

Schepen Huts antwoord dat deze aanpassingen zullen gebeuren en eveneens een snelle link zal voorzien 

worden. 

 

V E R S L A G 



 

 

 

Extra punten buiten de agenda 

 

• Geen 

 

Varia/vragenronde 

 

• GR-lid J. Dereze vraagt of het mogelijk is een overzicht te bezorgen van de (aangepaste) bevoegdheden 

van de schepenen. (nieuwe benamingen en inhoud per 01/01/19) 

 

 

 

 


